

No. 25704. Multilateral

EUROPEAN CONVENTION ON SPECTATOR VIOLENCE AND MISBEHAVIOUR AT SPORTS EVENTS AND IN PARTICULAR AT FOOTBALL MATCHES. STRASBOURG, 19 AUGUST 1985 [*United Nations, Treaty Series, vol. 1496, I-25704.*]

DENUNCIATION*

Slovakia

*Notification deposited with the Secretary-General of the Council of Europe:
11 March 2022*

Date of effect: 1 October 2022

*Registration with the Secretariat of the United Nations: Council of Europe,
28 January 2025*

*No UNTS volume number has yet been determined for this record.

N° 25704. Multilatéral

CONVENTION EUROPÉENNE SUR LA VIOLENCE ET LES DÉBORDEMENTS DE SPECTATEURS LORS DE MANIFESTATIONS SPORTIVES ET NOTAMMENT DE MATCHES DE FOOTBALL. STRASBOURG, 19 AOÛT 1985 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 1496, I-25704.*]

DÉNONCIATION*

Slovaquie

Dépôt de la notification auprès du Secrétaire général du Conseil de l'Europe : 11 mars 2022

Date de prise d'effet : 1^{er} octobre 2022

*Enregistrement au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies :
Conseil de l'Europe, 28 janvier 2025*

*Le numéro de volume RTNU n'a pas encore été établi pour ce dossier.